
Vragen bij Vragenronde opinieraad bestuur 22 mei 
 
Ronde 1 
Vraag AKT 

1) Op 13 mei 2025 plaatste de gemeente op haar Facebookpagina een bericht over het 
goed voorbereid zijn op situaties van langdurige uitval. Met een noodpakket ben je 
de eerste 72 uur na een ramp of noodsituatie goed voorbereid. Voor veel mensen 
valt deze informatie zonder enige vorm van duiding koud op hun dak. Er is besloten 
de landelijke weg te volgen qua informatieverstrekking. AKT heeft hierover de 
volgende vragen: 

1. Is er een informatieloket waar ongeruste inwoners vragen kunnen stellen? 
2. Hoe worden mensen geïnformeerd en ondersteund wanneer zij minder 

zelfredzaam, oud, alleenstaand of om een andere reden deze informatie niet 
ontvangen? 

3. Als een dreiging reëler wordt, op wat voor manier worden onze inwoners 
hiervan op de hoogte gebracht? 

4. Nergens op de website denkvooruit.nl waarnaar verwezen wordt staat een 
verwijzing naar lokale overheden voor meer informatie.  Gaat er meer 
gemeentelijk gerichte informatie gedeeld worden met betrekking op onze 
gemeente en zo ja, op welke termijn? 

5. Ons advies is om één of meer informatiesessies te organiseren waar mensen 
naartoe kunnen om zich beter te laten informeren en waar ze vragen kunnen 
stellen en/of zorgen kunnen uiten.  

 
Vraag D66: 
Natuurbranden 
Er is begin april oa  een natuurbrand in Putte geweest. 
Vraag 1:  Weet men hoe deze brand ontstaan is? 
 
Uit het Dekkingsplan 2024-2027 Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant bleek dat  de 
beschikbaarheid van post Putte laag was. 
Vraag 2: Is brandweerpost Putte zelf uitgerukt ter bestrijding van deze brand? Direct of op 
een later moment? 
D66 Woensdrecht heeft begrepen dat er meerdere kleine brandjes in de bossen zijn 
geweest. 
Vraag 3: Zijn deze branden allemaal losstaande zaken of vermoedt men een 
gemeenschappelijke oorzaak? 
 
Vraag VVD: 
Overlast Perla Ossendrecht 
Als VVD hebben regelmatig contact met de inwoners in Ossendrecht m.b.t. de overlast van 
zalencentrum Perla. Wij vernamen dat de er nog steeds parkeeroverlast is. Verder is er ook 
sprake van geluidsoverlast. 
Vragen :  

- Is dit bekend bij de gemeente en worden er nog steeds meldingen  ontvangen . 



- Kan hier ook op gehandhaafd worden. 
- Kan de OMWB ingeschakeld worden. 

 
2e ronde 
Vraag VVD 
Nepagenten en loterij mensen 
Het is verontrustend te horen dat er steeds meer inwoners in onze gemeente mensen aan 
de deur krijgen die zich voor doen als agent of verkopers van loterijen. Ze hopen op deze 
manier binnen te komen en mensen te bestelen. 
De wijkagenten waarschuwen hiervoor bij bijeenkomsten DPF’s. 
Niet tegenstaande de waarschuwing zijn inwoners in onze gemeente ook de dupe geworden 
en bestolen. 
Deze nieuwe vorm van criminaliteit vindt de VVD erg verontrustend. 
Vragen :  

- Heeft dit al geleidt tot aanhoudingen? 
- Wat doet de gemeente om onze kwetsbare inwoners hier tegen te beschermen ? 

 
 
 


